
 

 

Bewonerscommissie Emtinckhof, Emtinckflat en St. Annepassage  

VERSLAG 

Beste medebewoners, 

Per 1 januari 2018 is er een Bewonerscommissie actief in uw complex. Wij zijn 

begonnen met vijf leden zoals u zult weten, daarna hebben we in maart nog een 

uitbreiding gekregen met twee nieuwe leden t.w. Marc van den Broek (lid) en  

Bert Sijmons (lid). Ook hebben we een nieuwe Bewonersconsulent van Woonzorg 

t.w. Frans Oort. We hebben inmiddels twee vergadering gehad (begin februari en 

half maart) samen met de consulent van Woonzorg. Van deze twee vergaderingen 

geven wij U hierbij een korte samenvatting. 

Het volgende hebben wij besproken: Informatie over het wonen op 

bovengenoemde complexen voor (nieuwe) bewoners en nieuwe huisregels waar 

iedere bewoner aan zou moeten voldoen.  

Beveiliging in en rond het gebouw. De camera’s werken wel maar zijn verouderd 

en hebben alleen een preventieve werking en zitten alleen rond nr. 51. Er wordt 

gekeken wat er verbeterd moet worden en dan wordt er een offerte hiervoor 

aangevraagd Hier wordt ook de Emtinckflat (nr. 53) en St. Annepassage in mee 

genomen. Hierover zult U in een later stadium verder geïnformeerd worden; 

mede omdat dit misschien een verhoging van de servicekosten tot gevolg kan 

hebben en wij dan van u willen weten of u het hiermee eens bent. Er is ook 

gesproken over het onderhoud van de tuinen, deze moeten verbeterd worden.  

Er wordt door de Bewonerscommissie contact op genomen met de GAD over een 

papierbak aan de voorzijde en aan de achterzijde - waar drie vuil containers 



staan - om daar een te vervangen door een plastic-afval-bak. 

Tevens zijn wij bezig een website te maken voor de bewoners zodat wij ook via 

deze weg U op de hoogte kunnen houden. 

Ook zijn alle nooddeuren nu aan de binnenzijde te openen. Maar kunnen niet 

vanaf de buitenant geopend worden. Dit op voorschrift van de brandweer. 

Commissielid Joke gaat de bloembakken bij de voordeur verzorgen. 

In de fietsenberging St. Annepassage zijn twee armaturen vernieuwd, deze zijn 

nu voorzien van led verlichting. Aan de buitenkant van de fietsenberging komt 

ook een nieuwe armatuur, deze is in bestelling.  

De consulent van Woonzorg heeft -  in overleg met de Bewonerscommissie- een 

aantal invalideplaatsen opgeheven. Alleen de bewoners die een 

invalidenparkeerkaart hebben kunnen via de consulent een parkeerplaats krijgen, 

hiervoor moeten ze zelf voor een kentekenplaat zorgen. De consulent wijst dan 

een plaats aan waar u mag staan. 

De Bewonerscommissie is van plan om nieuwe bewoners die vanaf 1 januari op het 

complex zijn komen wonen na drie maanden een bezoekje te brengen.  

We zullen ongeveer driemaal per jaar een verslag aan U doen toekomen zodat U 

op de hoogte blijft wat de Bewonerscommissie zoal doet. 

We hopen in het najaar een bijeenkomst met de bewoners te beleggen. 

Vriendelijke groet namens de bewonerscommissie 

Henk Pater (voorzitter) 

 

 

 




